To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL INSURANCE Date: 16-03-2023 03:17:39 PM Subject: الحدث الجوهري	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التأمين الوطنية التاريخ: 16-03-2023 PM 03:17:39 الموضوع: Material Event
With reference to the Securities Commission Circular No. 2/3 // 00931/2023 dated 3/14/2023 and regarding the US banks that declared bankruptcy, please note that the National Insurance Company does not have direct or indirect exposure to the banks whose bankruptcy has been declared, and there is no The resulting financial impact	بالاشارة الى تعميم هيئة اللاوراق المالية رقم 2023/00931//3/2 بتاريخ 2023/3/14 وبخصوص البنوك الامريكية التي اعلنت افلاسها يرجى العلم بانه لا يوجد لشركة التامين الوطنية انكشاف مباشر او غير مباشر على البنوك التي تم الاعلان عن افلاسها ولا يوجد اي اثر مالي يترتب على ذلك
14-03-2023	14-03-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Ismael Abualrous	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Ismael Abualrous